
DZIAŁANIA W SPRAWIE JEZIORA DEGNERA

Interwencja Prezesa Koła PZW nr 11 w Orchowie Ryszarda Szczepańskiego w sprawie
Jeziora Degnera u Posła na Sejm RP pana Tadeusza Tomaszewskiego. 
Na załączonych fotografiach znajduje się pismo pana Posła do Nadleśnictwa Gniezno
oraz odpowiedź Nadleśnictwa Gniezno. Mamy nadzieję, że wszystko się potoczy, jak
tego oczekujemy. O dalszych losach w/w jeziora poinformujemy, jak tylko będziemy
posiadać informacje.
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